

Curriculum Vitae



I. Personal data

Name: Dr. Aso Muhammed Abdul-Kareem

Gender: male

Nationality: Iraqi

Address: zagrose, Erbil, Iraq

Mobil phone No: 07504786341

E –mail address: (asomuhammed@yahoo.com)

Academic title: Assistant Lecturer

Job: Assistant Lecturer and Dentist: in dental technical department of
Medical Technical Institute/ Erbil, Iraq

Place and date of birth: Kirkuk, 1976

Marital Status: Married, has 3 children.

Duration of employment: 16 years

II. Education

- Master Degree in conservative dentistry from College of Dentistry/ Hawler Medical University.
- B.D.S. (Bachelor's dental surgery) from College of Dentistry/ Baghdad University.
- Graduated from Saddam Husain School, Kirkuk, 1996.
- Diploma in Canadian center of neurologwestic programming (NLP)
- Dental implant certification from BAHRA center, Erbil, Iraq 2005
- Dental implant certification from IBS dental implant company, south Korea 2013

III. Summary of employment and experience.

- Dental permanency in Erbil in 2001 -2002
- Dental graduation in Sedakan hospital, Sedakan, Erbil, Iraq in 2003-2004
- Dental practitioner in Raparin army hospital, Erbil, Iraq 2004-2005
- Dental practitioner in Raparin pediatric hospital, Erbil, Iraq 2005-2006
- Assistant lecturer in Medical Technical Institute, Erbil, Iraq and continue from 2009.

IV-Publication

- Assessment of the Efficacy of Bone Matrix Gelatin, MTA and Calcium Hydroxide as Direct Pulp Capping Materials (Comparative Study on Rabbits). (Master Thesis, 2009).

V-Credential or professional training

- Participation in three days training of dental implant in Erbil, 2005.
- Participation in three days training on implant in Bahra center in Erbil 2007.
- Work as a member of dental implant team in the dental technical implant and continue till now from 2009.
- Participation in four days training on implant in IBS Company in South Korea 2013.
- Work as a general dentist in (WAMY) humanism health center from 2002 2008
- Work as a general dentist in Aso humanism health center 2008
- Work in my special clinic mainly as conservative dentist especially endodontist but also I do implants and work in all other specialties except (orthodontic and maxillofacial surgery). From 2009 and continue.

=====

السيرة الذاتية



الإسم: اسو محمد عبدالكريم صالح

الجنس: ذكر

الجنسية: عراقي

العنوان: اربيل/ حي زاكروس.

الهاتف: 07504786341

البريد الإلكتروني: (asomuhammed@yahoo.com)

اللقب العلمي: مدرس مساعد

الوظيفة: تدريسي وطبيب أسنان في المعهد الطبي التقني/ قسم صناعة الأسنان.

محل وتاريخ الولادة: كركوك 1976 .

الحالة الزوجية: متزوج ولدي ثلاثة اطفال.

الفترة الوظيفية: اكثر من (16سنة) ستة عشر سنين.

الشهادات الحاصلة عليها ومصادرها:

- ماجستير في معالجة الأسنان/ جامعة هولير الطبية.
- بكالوريوس طب وجراحة الفم والأسنان/ جامعة بغداد.
- شهادة السادس الإعدادي/ إعدادية القائد صدام حسين السابقة (اعدادية كردستان حاليا).

الملخص الوظيفي والخبرات:

- اكلت الإقامة الدورية في أربيل 2001-2002.
- عملت كطبيب أسنان متدرج في ناحية سيدكان, اربيل, العراق 2003-2004.
- اكلت السنة الثانية كطبيب أسنان متدرج في مستشفى رابرين العسكري التابع لوزارة البشمركة, اربيل, العراق 2004-2005 .
- عملت كطبيب أسنان ممارس في مستشفى رابرين للأطفال, اربيل, العراق 2005-2006 .
- حصلت على مقعد دراسي لدراسة الماجستير ونقلت إلى قسم صناعة الأسنان في المعهد الفني في أربيل/ هيئة التعليم التقني 2006.
- عملت كتدريسي وطبيب الأسنان بعد اكمال دراسة الماجستير في نفس القسم وما زلت مستمرا في الوظيفة لحد كتابة هذا الملخص.

المنشورات:

- اطروحة الماجستير

Assessment of the Efficacy of Bone Matrix Gelatin, MTA and Calcium Hydroxide as Direct Pulp Capping Materials (Comparative Study on Rabbits)

الدورات التدريبية والتأهيلية:

- المشاركة في دورة زراعة الأسنان لمدة ثلاثة أيام في أبريل 2005 .
- المشاركة في دورة زراعة الأسنان لمدة ثلاثة أيام في مركز بهرة 2007.
- عملت كضوء في لجنة زراعة الأسنان في المعهد الطبي التقني 2010-2013.
- عملت كطبيب اسنان عام في المركز الصحي للندوة العالمية للشباب الإسلامي (WAMY) في 2002-2008.
- عملت كطبيب اسنان عام في عيادة اسو الخيرية 2008.
- أعمل في عيادتي الخاصة كأخصائي معالة الأسنان بشكل رئيسي وفي جميع مجالات طب الأسنان الأخرى عدا تقويم الأسنان وجراحة الوجه والفك منذ 2009 وما زلت مستمرًا.
- المشاركة في دورة زراعة الأسنان لمدة اربعة ايام في شركة (IBS) في كوريا الجنوبية 2013.
- المشاركة في دورة تدريبية في البرمجة اللغوية العصبية 2006.